
   Vážení spoluobčané,
   dovolte mi, abych Vás v předvečer svátečních dnů v krátkosti informoval, co se v obci 
uskutečnilo a co nás čeká v roce 2023.
   Minulé vedení obce si zaslouží poděkování za provedení opěrné zdi, která je velmi pěkná. 
Zbývá dokončit pár maličkostí a opět osadit květy. V listopadu zmizel i ten veliký pařez, který 
tam strašil. 
   Dále se dokončila rekonstrukce Svaté Trojice od Matyáše Brauna, která byla rovněž 
finančně náročná. 
   A konečně – musím se zmínit také o opravě zlomeného křížku na
konci našeho katastru u Kuksu, která nás zatím stála 57.500,- Kč. 
                                       Nové zastupitelstvo schválilo rozsvícení    
                                       vánočního stromku u obecního úřadu. Celou  
                                       akci si vzal na starost Michal Mádle za   
                                       asistence manželů Buřičových. Vzniklo tak  
                                       zákoutí, kde na Vás dýchne ta pravá 
                                       sváteční atmosféra. Domnívám se, že je to 
                                       první veřejný vánoční stromek v historii 
                                       Stanovic. Děkuji všem, kteří se o to zasloužili.
                                       Další novinkou je, že jsme dětem do 15 let připravili Mikulášské
                                       baličky, které zajistil a osobně roznesl náš místostarosta. Rovněž     
                                       jemu patří poděkování.
                                       Jak všichni víte, veškeré ceny nám rychle rostou, ale zastupitelstvo  
                                       rozhodlo, že nebude zvýšení nákladů, dokud to bude možné,  
                                       přenášet na občany. A tak poplatky za psa zůstávají na 100,- Kč. Co
se týká vody, za jeden kubík občané zaplatí 25,- Kč a rozdíl, tedy cca 10,-Kč,   zaplatí obec. 
Svoz komunálního odpadu jsme rovněž nechali na 650,- Kč, i když i v tomto případě došlo ke
zdražení. Rozdíl mezi starou a novou cenou na sebe opět bere Obec. Nicméně – nevím, jak 
dlouho si to bude moci náš obecní rozpočet dovolit, a tak Vás prosím, abyste odpady 
opravdu důsledně třídili a jednotlivé odpadové suroviny dávali do příslušných kontejnerů. Tím
se totiž jednak snižuje objem tzv. komunálního odpadu a jednak – některé komodity dostává 
Obec i zaplacené, čímž dostaneme nějaké korunky zpět. 
   Na posledním jednání zastupitelstva jsme schválili rozpočet na rok 2023 a smlouvu o 
partnerství na spolupráci realizace projektu Labská stezka, úsek Stanovice - Žireč.
   Jednali jsme také o pokácení lípy u statku č.p. 1. Pokud má někdo z Vás zájem o 
samotěžbu a odvezení dřeva, nahlašte se do 15. ledna.2023 u starosty.
   Rád bych upozornil především seniory, že od 9. ledna 2023 bude možné žádat o dotace až
do výše 150.000,- Kč.  Případní zájemci kontaktujte starostu nebo místostarostu a my vám s 
žádostí pomůžeme.
   Na první polovinu roku 2023 plánujeme několik příjemných akci – kromě vítání nových 
občánků bychom rádi uspořádali rovněž neformální setkání občanů a rodáků. Přesné 
termíny budou včas zveřeněny.
   Na závěr mi dovolte, abych Vám všem jménem zastupitelstva popřál krásné vánoční 
svátky a do nového roku hodně štěstí, lásky a především zdraví. 

   Váš starosta


